
        Grundejerforeningen
SYVHØJVÆNGE VEJLAUG II Vallensbæk 5. marts 2018

Referat af ordinær generalforsamling

Mandag den 5. marts 2018 på Campus / Pilehaveskolen.

Generalforsamling er lovligt indkaldt.

 1)
Henrik Hansen valgt

2)
1 blomsterkasse lavet, brugt penge der var sat af.
Muligvis penge til 1 mere i år.

Hvis man planter på fællesarealer, skal bestyrelsen spørges først, og der skal gives OK inden 
projektet igangsættes.
Der skal bl.a. tænkes over hvem der fremadrettet skal holde udgifter til vedligehold.
Det samme gøres gældende ved gravearbejder m.m.

Andre ting sat lidt i bero grundet at pengene er brugt på plantekassen.

3)
1 medlem har meldt sig ud af antenneforening, de har betalt udgifter til lukning af forbindelse.

Som tidligere år blev der spurgt på, hvorfor der pr. 1/1 står så mange penge på vores konto.
Umiddelbarty før afholdelse af generalforsamlingen stod der 6000,- på kontoen.
Grunden er en del udgifter der ligger i starten af året, inden vi får kontingentindbetalinger ind.

Hvis man ønsker at melde sig ud af antenneforeningen skal man melde sig ud 1 måned før 
udgangen af et kvartal.
Og man skal selv dække de udgifter foreningen har til plombering m.m.

Som det er nu falder YouSee's regning tilsvarende.
Hvis der er mange der melder sig ud er det ikke sikkert at det bliver ved.

Der nævnes at der er ny lovgivning på området.
Et skriv fra YouSee i den forbindelse at det stadig er det medlem der melder sig ud, der skal afholde 
udgifterne.

Revideret regnskab vedtaget.

4)
Indtægt falder 555,- grundet fejl, det er rettet.

YouSee og Copydan stiger trods 1 medlem mindre.

Budget vedtaget.

5)
Ingen indkomne forslag.



6)
Henrik går af som formand Karina Daumann tager posten.
Ingen modkandidater.

Nogle mener at kandidater skulle meldes ud inden genealforsamlingen.
Det er ikke altid muligt, da bestyrelsen ikke altid kender kandidater.
2 bestyrelsesmedlemmer på valg.
3 kandidater til 2 poster.
Danjel 4 stemmer
Charlotte 10 stemmer
Peter 5 stemmer

Charlotte og Peter valgt.

7)
Kandidater:
Johnny Jacobsen 
Danjel

Danjel valgt.

8)
Ole genvalgt

9)
Kirsten genvalgt

10)
YouSee har 2 pakker.
30,- eller 99,-
De skulle efter sigende indeholde præcist det samme.
Foreningen kan lave en aftale, så vi altid har den bedste pris.
Henrik tager kontakt til YouSee for at undersøge mulighederne.

Er der nogen der kan noget med hjemmesider?
Er der nogen der kan står for opdatering?
Henrik har dårligt tid.
Skal vi overhovet have en hjemmeside?
- Det var der umiddelbart stemning for, selvom der ikke blev stemt.

Ullerødpark hjemmeide er god.

Skal vi have et intranet?
Evt. via Facebook?

Der blev spurgt, til orientering kan vi oplyse foreningens hjemmesideadresse:
http://www.syvhoej.dk

http://www.syvhoej.dk/


Med venlig hilsen

Bestyrelsen:
Henrik Hansen Syvhøjvænge 160 Formand
Henrik Gerner Madsen Syvhøjvænge 130 Kasserer
Danjel Jungersen Syvhøjvænge 112 Bestyrelsesmedlem
Morten Jensen Syvhøjvænge 106 Bestyrelsesmedlem
Benthe Andersen Syvhøjvænge 158 Bestyrelsesmedlem
Sebastian Daumann Syvhøjvænge 204 Bestyrelsesmedlem

Bestyrelsessuppleant: Johnny Jacobsen (114)
Kritisk revisor: Ole Schultz (162)
Revisorsuppleant: Kirsten Laursen (150)
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